
Realistutvalget	  (RU)	  
	  

Referat	  fra	  møte	  
Torsdag	  23.	  januar	  2014	  
Rom	  1005,	  RFB,	  kl.	  16.15	  

	  
Tilstede:	  
Realistutvalget:	  Ellen	  Birgitte	  Folgerø,	  Martin	  Tran,	  Natalie	  Soltvedt,	  Livar	  
Bergheim	  
Matematisk	  Fagutvalg:	  Anders	  Husebø	  
Biologisk	  Fagutvalg:	  Ida	  Karlsen,	  Terje	  Alming,	  K.Raymod	  Olsen,	  Øyvind	  Langnes	  
Geofysisk	  Fagutvalg:	  Marita	  Vikingsdal	  
Nanos:	  Kaja	  Skålnes	  Knudsen	  
Fagutvalget	  for	  integrert	  lektor-‐	  og	  adjunktutdanning:	  Joris	  Schwitters	  
Kjemisk	  Fagutvalg:	  Eivind	  Storm-‐Olsen	  
Fakultetsrepresentant	  i	  Studentparlamentet:	  Ingrid	  Hovland	  Holm	  
Fagutvalget	  for	  instituttet	  for	  informatikk:	  johan	  Alexander	  Nordstrand	  Rusvik	  
Heliks:	  Helene	  	  
Fagutvalget	  for	  geovitenskap:	  Ole	  Christian	  Sollie	  
	  
Frafall:	  
Linjeforeningen	  for	  fiskehelse	  og	  havbruksbiologi	  
Fagutvalget	  for	  Fysikk	  og	  Teknologi	  
Linjeforeningen	  for	  petroleums-‐	  og	  prosessteknologi	  
Fagutvalget	  for	  miljø	  og	  ressursfag	  
	  
Møteleder:	  Livar	  Bergheim	  
Referent:	  Ellen	  Birgitte	  Folgerø	  
	  
Sak0.	   Oppmøte	  og	  kort	  orientering	  
	   Livar	  orienterer.	  	  
	  
Sak1.	  	  Fagkritisk	  dag	  
	   Kristine	  Engan-‐Skei	  fra	  fakultetsadministrasjonen	  orienterer	  

Vedtatt	  at	  fagutvalgene	  ved	  MatNat	  skal	  delta	  under	  lunsjen	  6.mars	  
mellom	  kl.	  11-‐12,	  for	  å	  informere	  elever	  ved	  VGS	  om	  MatNat.	  	  
RU	  planlegger	  ingen	  for	  form	  andre	  aktiviteter.	  	  
	  

Sak2.	   Studentlokaler	  
Bjørn	  Åge	  Tømmerås	  (fakultetsdirektør)	  orienterer	  om	  hvor	  de	  nye	  
studentlokalene	  på	  RFB	  skal	  være.	  Forhåpentligvis	  vil	  rommet	  stå	  ferdig	  i	  
løpet	  av	  vårsemesteret2014.	  	  
RU	  skal	  oppnevne	  en	  undergruppe	  som	  skal	  ta	  seg	  av	  planlegging,	  
innredning,	  drift	  osv.	  Alle	  fagutvalg	  oppfordres	  til	  å	  finne	  hvert	  fall	  en	  
representant	  fra	  sin	  studielinje.	  	  
	  

Sak3.	   Plan	  for	  våren	  
I. Studentlokaler	  

Se	  egen	  sak	  



II. Fadderveke	  
Se	  egen	  sak	  

III. Alumnusdagene	  
IV. Se	  egen	  sak	  

	  
V. Læringsmiljø	  
VI. Se	  egen	  sak	  
VII. Masterball/master	  sermoni	  	  

Natalie	  orienterer.	  Ønskelig	  at	  dette	  er	  noe	  fakultet	  arrangerer	  for	  
masterstudentene.	  Enda	  i	  prosessen	  med	  planlegging.	  	  

VIII. Kursing	  	  
Livar	  orienterer.	  Ønskelig	  at	  tillitsvalgte	  får	  nødvendig	  kursing.	  
Livar	  undersøker	  med	  andre	  organisasjoner	  om	  deres	  ulike	  tilbud	  
til	  kurs	  som	  MatNat	  studenter	  kan	  delta	  på	  og	  om	  vi	  kan	  holde	  
lignende	  tilbud	  for	  dem	  dersom	  de	  mangler	  kursing	  på	  noen	  
områder.	  

IX. Sykkelparkering	  
Livar	  orienterer.	  EiA	  og	  fakultetet	  er	  enda	  i	  planleggingsprosessen.	  
Muligheter	  for	  sykkelparkering	  i	  kjelleren	  på	  RFB.	  

X. Allmøte	  
XI. Eksamensrettigheter	  og	  emneevaluering.	  

RU	  er	  positive	  til	  en	  felles	  kampanje	  for	  å	  øke	  svarprosenten	  og	  få	  
gjennomført	  eventuelle	  endringer	  på	  emne.	  	  
	  

Sak4.	   Ny	  møbler	  og	  andre	  læringsmiljøtiltak	  
Natalie	  orienterer.	  RU	  ønsker	  nye	  møbler	  i	  U	  og	  1etg	  på	  RFB,	  samt	  på	  
auditoriumsfløyen.	  Ønskes	  flere	  vannmaskiner/varmtvannsmaskiner	  og	  
eventuelt	  en	  kaffemaskin.	  	  
	  

Sak5.	  	  Fadderuken	  
Ellen	  Birgitte	  orienterer	  om	  foreløpige	  planer	  fadderstyret	  har	  for	  uken.	  
Planlagte	  endringer	  i	  programmet	  ble	  lagt	  fram,	  med	  positiv	  
tilbakemelding.	  	  
	  

Sak6.	  	  Alumusdager	  i	  mai	  og	  studenter	  med	  på	  dette	  
Livar	  orienterer.	  Anders	  Husebø	  og	  Ellen	  Birgitte	  Folgerø	  melder	  seg	  til	  å	  
være	  med	  i	  planleggingen.	  	  

	  
Sak7.	   Masteruke	  

Livar	  orienterer.	  RU	  stiller	  seg	  kritiske	  til	  å	  delta	  og	  arrangere	  en	  
Mastermind-‐turnering.	  	  

	  
Sak8.	   Suppleringsvalg	  

Livar	  orienterer.	  Grunnet	  at	  et	  av	  de	  5	  plassene	  som	  er	  forbeholdt	  faste	  
medlemmer	  i	  RU	  er	  ledige,	  foretas	  et	  suppleringsvalg.	  	  
Vedtatt:	  Amalie	  K.	  Berntzen	  er	  supplert	  inn	  som	  nytt	  medlem	  i	  RU	  ut	  
denne	  perioden	  (fram	  til	  sommeren).	  

	  
Sak	  9.	  Sosialt	  



FU-‐ii	  tar	  på	  seg	  ansvaret	  til	  å	  arrangere	  en	  internfest	  for	  RU.	  BFU	  er	  villige	  
til	  å	  hjelpe	  til.	  	  

	  
Sak10.	  Neste	  møte	  
	   Neste	  møte	  vil	  bli	  holdt	  i	  slutten	  av	  februar.	  Blant	  sakene	  er	  revidert	  
budsjett	  for	  RU	  i	  2014.	  
	  
Sak11.	  Eventuelt	  

I. FIL	  forteller	  om	  dårlig	  oppbygning	  av	  studieløp.	  BFU	  forteller	  om	  
det	  samme.	  RU	  ber	  dem	  ta	  dette	  opp	  i	  programstyret	  i	  første	  
omgang.	  RU	  orienterer	  også	  fakultetsledelsen	  om	  
problemstillingen	  på	  neste	  møte	  med	  dem.	  	  

II. Fakultetsrepresentanten	  i	  Studentparlamentet,	  Ingrid,	  orienterer	  
om	  debatten	  som	  foregår	  på	  UiB	  om	  flytting	  av	  Ex.Phil.	  RU	  har	  
delte	  meninger	  om	  dette.	  	  	  

III. FU-‐ii,	  Johan,	  legger	  fram	  spørsmålet	  om	  det	  er	  nødvendig	  å	  øke	  de	  
5	  faste	  plassene	  i	  RU	  til	  6.	  	  Liver	  forteller	  at	  det	  skal	  vurderes	  i	  
forbindelse	  med	  forslag	  til	  revidering	  av	  Rus	  statuetter	  til	  vårens	  
allmøte.	  	  

	  
Sak12.	  Møteevaluering	  
	   Alle	  oppmøte	  mente	  møte	  var	  effektivt	  og	  bra.	  	  

	  
Ref.	  EBF	  


